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Motion - utred möjligheten till ett föreningshus i Karlstads kommun 

 

Karlstad kommun har idag många ideella föreningar som på olika sätt gynnar kommunens invånare 

genom att erbjuda aktiviteter, mötesplatser och gemenskap. Det är viktigt för kommunen att det 

finns många olika aktiva föreningar som erbjuder olika typer av aktiviteter för att Karlstad kommun 

ska vara en kommun för alla, som det framgår i den strategiska planen 

 Trots att föreningarna följer kommunens villkor för verksamhetsstöd står många helt eller delvis 

utan lokal. Detta på grund av att det ekonomiska stödet inte är tillräckligt stort för att bistå dessa 

ideella organisationer med en lokal att kunna bedriva sin verksamhet, eller brist på tillgängliga lokaler 

med rimliga kostnader. Detta är ett stort problem och hotar föreningslivets fortlevnad, vilket minskar 

förutsättningarna för en meningsfull fritid för invånarna i hela kommun. 

 

Därför föreslår vi i Vänsterpartiet en utredning för att kartlägga det faktiska behovet och se över 

möjligheterna att öppna ett föreningshus, eller liknande, i Karlstad kommun där föreningarna kan 

hyra in sig till resonabelt pris och på så sätt får en plats att bedriva sin viktiga verksamhet på. 

Föreningshuset och lokalerna ska tillhandahållas av kommunen, men vi ser med stor fördel på att det 

skulle kunna vara föreningarna som tillsammans administrerar och tar hand om lokalerna. Lokalerna 

ska riktas till de föreningar som får verksamhetsstöd och lever upp till kommunens villkor för detta. 

Vänsterpartiet föreslår därför: 

- Att Kommunstyrelsen i samarbete med berörda nämnder och aktörer utreder det faktiska 

behovet av lokaler i hela kommunen och möjligheterna till tex: ett föreningshus eller 

liknande i Karlstad kommun. 

 

För Vänsterpartiet 

Siri Hasting, Nora Gavelin, Björn Molin och Parvane Assadbegli  

 

 

 


